

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED C  
GATT/CP/80/Add.2  
20 October 1950  
ORIGINAL: ENGLISH  
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES

REPLIES TO THE SECRETARIAT NOTE  
ON OBJECTIONS TO MEASURES NOTIFIED UNDER  
PARAGRAPH 11 OF ARTICLE XVIII

Addendum

The following letter has been received from the delegation of the United States:

"Torquay, 16 October 1950.

"I refer to documents GATT/CP/80 and GATT/CP.5/1/Rev.1, item 12 concerning notifications by Denmark, Haiti and Italy of existing protective measures to be considered in connection with Article XVIII of the General Agreement.

"The United States Government considers itself materially affected by the measures notified by Italy (GATT/CP.5/40/Add.1; CP/49 & Add.1) and by Haiti (GATT/CP.3/40; CP/60 & Add.1) and desires to reserve its position respecting these measures pending further study.

"The United States Government does not consider itself materially affected by the measures notified by Denmark (GATT/CP.3/40/Add.3 & CP/77)."

PARTIES CONTRACTANTES

REPONSES A LA NOUVEAU SECRETARIAT CONCERNANT  
LES OBJECTIONS AUX MESURES NOTIFIEES AU PARAGRAPHE DU  
PARAGRAPHE 11 DE L'ARTICLE XVIII

Addendum

Le Secrétariat a reçu la lettre suivante de la délégation des Etats-Unis:

"Torquay, le 16 octobre 1950.

"C'est l'honneur de me référer aux documents GATT/CP/80 et GATT/CP.5/1/Rev.1, point 12, concernant les notifications par le Danemark, Haïti et l'Italie des mesures de protection en vigueur dans ces pays, qui doivent être examinées aux termes de l'article XVIII de l'Accord général.

"Le Gouvernement des États-Unis estime qu'il est affecté de façon appréciable par les mesures notifiées par l'Italie (GATT/CP.3/40/Add.1; CP/49 & Add.1) et par Haiti (GATT/CP.3/40; CP/60 & Add.1), et il désire réserver sa position à l'égard de ces mesures en attendant d'avoir procédé à une étude plus complète.

"Le Gouvernement des États-Unis ne s'estime pas affecté de façon appréciable par les mesures notifiées par le Danemark (GATT/CP.3/40/Add.3 & CP/77)."

